
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 27. november kl. 18.30 på Middelfart Friskole 

Tilstede:  Ditte, Stephanie, Jennifer, Knud, Jesper og Stephan 

Referent:  Stephan    

1. Valg af ordstyrer 

2. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Nyt fra formanden: 

a. Ang. samarbejdet med Skrillinge Service gælder vores nuværende samarbejdsaftale for 

vintertjeneste til og med sæson 2023/24. Sommertjeneste til og med sæson 2024. 

Dvs. at næste tilbudsrunde og genforhandling bliver i løbet af forår/sommer 2024! 

b. Ang. formandens orlov. Svar fra advokat konkluderer, at formanden både har ret til at 

deltage i generalforsamlingen og til at stille op som formand i orlovsperioden. 

4. Nyt fra kassereren: 

a. Til næste generalforsamling vil kassereren udarbejde særskilt regnskab for udgifterne ifm. 

den rekreative plan. 

5. Ang. det meget vand på den nye legeplads: Skrillinge Service har udarbejdet et løsningsforslag der 

skal dræne legepladsen fremadrettet. 

6. Ang. vand i hegnsskæl mellem Ålevænget og Rokkevænget. Skrillinge Service har foretaget en 

grundig undersøgelse af problemet. 

Ang. punkt 5. og 6. har bestyrelsen vedtaget at spørge en lokal ingeniør til råds, før der tages 

endelige beslutninger.  

7. Vi søger nu to store fonde om midler til at udføre den rekreative plan. 

8. Eventuelt: 

a. Bestyrelsen drøftede situationen med placering af ny daginstitution og de dermed 

forbundne trafikale problemer og udfordringerne med at komme i dialog med kommunen 

om problemerne. 

b. Bestyrelsens honorarer for 2023 udbetales efter gældende model. Kassereren sørger for 

udbetalingen. 

9. Bestyrelsesmøder i 2024 kommer til at følge mønsteret for 2023. 


